
Referat af ekstraordinær generalforsamling i grundejerforeningen Leos Allé den 12. maj 2009. 
 

1) Søren Eller blev foreslået og valgt som dirigent. Det blev konstateret, at den ekstraordinære 
generalforsamling var lovligt indvarslet. 

2) Henning Mortensen aflagde bestyrelsens beretning. Bestyrelsens beretning skal ikke 
godkendes på generalforsamlingen og blev derfor taget til efterretning. Efter bestyrelsens 
beretning fremførte de fremmødte medlemmer forskellige synspunkter om forskellige 
emner. Bl.a.: 

• Bestyrelsen skal gøre noget mere ud af at gøre medlemmerne opmærksomme på, at det er tid 
til at indbetale det årlige kontingent. Reg.nr. og konto.nr. skal tydeligt fremgå og det skal 
være muligt at betale kontingent på den årlige generalforsamling. 

• Egenbetaling er ikke vejen frem. 

• Pålæggelse af servitut er heller ikke vejen frem. Tønder Kommune afviser også dette som en 
mulighed. 

• Hvem står for vedligeholdelse af en evt. renoveret vej? Svaret er Tønder Kommune. 

• Den stigende andel af lastbiltrafik på gaden er et problem, der kan skyldes GPS. Formanden 
oplyste, at Kommunernes Landsforening ser på GPS-problematikken. 

• Delte meninger om hævede flader. Der er meget støj forbundet med f.eks. biler med trailer. 

• Om Tønder Kommunens trafikplan. Ændring af vigepligtsforhold på Leos Allé er en 
lovliggørelse af trafikanters overtrædelse af højre vigepligt. Delte meninger om det 
fornuftige i at ændre vigepligtsforholdene ved Margrethevej og Ingridsvej. 

• Bestyrelsen fik ros for deres arbejde målt ud fra antallet af møder, der er holdt i bestyrelsen. 
3) Regnskab (070308-020409) blev godkendt uden bemærkninger. Men hvor kommer 

småkagerne og kaffen fra? De bliver sponsoreret. 
4) Budget (marts 2009- marts 2010). Perioden blev ændret til 1. januar 2009 til 31. december 

2009. Budgettet blev godkendt. 
5) Der var indkommet forslag om vedtægtsændringer jf. den ordinære generalforsamling. 

Forslag til vedtægtsændringer blev gennemgået og den overvejende del af forslagene blev 
godkendt af de tilstedeværende medlemmer. Der var ikke indkommet andre forslag. 

6) Kontingent for 1. maj 2009 til 1. maj 2010 på 100 kr. blev godkendt. 
7) Henning Mortensen blev valgt som formand. 
8) Valg af medlemmer til bestyrelsen blev Henrik Møller (nr. 75), Henrik Hansen (nr. 9) og 

Birger Jensen (nr. 41) alle for 2 år, og Jørn Raahede (nr. 44) for 1 år. 
9) Valg af suppleanter blev som første suppleant Halvor Bogh (nr. 57) og som anden suppleant 

Henrik Andersen (nr. 48). 
10) Valg af revisor blev Kis Thomassen. 
11) Der var ingenting under eventuelt. 


